



003026

No...../NASLA/DGA/DECS /Mdm 2/a

Buea, 26 SEPT 2024

COMMUNIQUE

Within the framework of the Call for Applications No. 002833/AAC/NASLA/DGA/DECS/SDECC/SC of 28 August 2024 to select trainees of the In-service Training Programme at the National School of Local Administration (NASLA) – BUEA, for the second semester of the 2024 training period,

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs professionals working in areas of competence and specialties of local administration in Cameroon and abroad that in order to reach a greater number of target for this new edition of In-service Training, the deadline for submitting application files, originally scheduled for Friday 27 September 2024, has been postponed to 1 November 2024./-

Dans le cadre de l'appel à candidatures n° 002833/AAC/NASLA/DGA/DECS/SDECC/SC du 28 août 2024 pour le recrutement des stagiaires de la formation continue à la National School of Local Administration (NASLA) à BUEA au titre du second semestre de l'année 2024,

Le Directeur Général de la NASLA porte à la connaissance des professionnels exerçant dans les domaines de compétence et spécialités de l'administration locale au Cameroun et à l'étranger, qu'afin d'atteindre un plus grand nombre de cibles pour cette nouvelle édition de la formation continue, la date butoir de dépôt des dossiers initialement prévue pour le vendredi 27 septembre 2024, est reportée au 1^{er} novembre 2024. /-

Ampliations:

AFFICHAGE/CHRONO/ NOTICE BOARD/REGISTER



The Director General
Le Directeur Général

Camytika E. Bayce
Administrateur Civil Principal